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Hei,
 
Viser til min e-post av 13. mai d.å. om ovennevnte sak der jeg kommer med en 
tilleggskommentar til saken på bakgrunn av en felles utslippssøknad fra to hyttenaboer, 
og at de allerede da var godt i gang med arbeidet.
 
Mottok i dag kopi av "Løyve til nedsetting av slamavskiljar - gbnr 11/6 og gbnr 11/38», 
datert 2. juni.
 
For å bekrefte løyvet som jeg altså har brukt i min klagesak, videresendes min kopi av 
vedtaket til Statsforvalteren.
 
Kommentarer fra min side til kommunen sin vurdering av mitt nabovarsel, begrenses her 
til følgende utsagn på side 3 i vedtaket:
 
 "Tilkopling av ytterlegare 2 hytter til minireinseanlegget er derfor ikkje ei løysing som 
kan godkjennast av kommunen.»:
 
Da jeg inviterte den ene naboen (ikke begge) å koble seg til, var byggingen av anlegget 
ennå ikke påbegynt, og det var kun en relativ liten endring som skulle til, slik det ble 
forklart i en e-post til naboen. Enda en tilkobling er ikke teknisk mulig.  
 
Men i forhold til min sak og kravet om en reguleringsplan, harmonerer jo løyvet om enda 
flere tradisjonelle septiktanker dårlig med hva som må være innholdet i og formålet med 
et slikt krav?  
 
Mvh,
Øyvind Hosøy
917 87 004
ohosoy@online.no  
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